

ORGANISATION EUROPÉENNE POUR LA RECHERCHE NUCLÉAIRE  
• CERN EUROPEAN ORGANIZATION FOR NUCLEAR RESEARCH

VACANCE DE POSTE No 609

Référence: DD-SIS-086

Date: 30 octobre 1964

Des candidatures sont demandées pour le poste décrit ci-dessous, vacant dans la Division des Données et Documents. Section : Information scientifique

Titre: Photographes de reproduction II

Grade: 4/5

Qualifications requises:

Apprentissage de photographe de reproduction ou formation équivalente et environ trois années d'expérience dans la reproduction de documents. Connaissance de l'anglais ou du français; notions de l'autre langue.

Fonctions:

Recevoir les demandes de travaux et veiller à ce qu'elles soient conformes aux pratiques et procédures du Service. Choisir la méthode de travail la plus appropriée. Exécuter divers travaux de reproduction (electrophotographique, offset (format A-4), héliographique et de reproduction par microfilm). Mettre ces travaux sous forme définitive et en assurer la distribution. Etablir des statistiques sur les activités du Service.

Les formulaires de candidature ainsi que d'autres renseignements peuvent être obtenus auprès du Service du Personnel, CERN - Genève 23, Suisse.

Les candidats extérieurs sont priés de porter en référence le numéro de la vacance de poste et l'indiquer où ils en ont pris connaissance. Ce poste doit être pourvu dans les délais les plus brefs.

ORGANISATION EUROPÉENNE POUR LA RECHERCHE NUCLÉAIRE  
CERN EUROPEAN ORGANIZATION FOR NUCLEAR RESEARCH

VACANCY NOTICE No. 609

Reference: DD-SIS-086

Date: 30th October, 1964

Applications are invited for the post described below, now vacant in the Data Handling Division.  
Section : Scientific Information

Title: Reproduction Photographer II

Grade: 4/5

Qualification requirements:

Apprenticeship as reproduction photographer or equivalent training and approximately three years' experience of document reproduction. Knowledge of French or English, some knowledge of the other language.

Assignment:

To receive work requests and to check whether they comply with the practices and procedures of the service. To select the most appropriate work method. To perform various electrophotographic, offset (A-4 size), and heliographic reproduction work, and microfilm reproduction. To put work in final form and to secure distribution. To establish statistics on service operations.

Application forms and any further details may be obtained from the Personnel Services, CERN - Geneva 23, Switzerland.

External applicants should quote the reference number and state where they read the notice.

This vacancy will be filled as soon as possible.

Distribution: A, B, H, I.